
Zápis ze 44. zasedání Školské rady při ZŠ a MŠ Kanice  
 

Datum: 14. 2. 2024 
 
Účastníci:  

• Ing. Dušan Dostál (předseda) 
• Hana Hynštová (místopředsedkyně) 
• Ing. Jan Beran, Ph.D. (zapisovatel)            
• Ing. Hana Pluhařová 
• Mgr. Dana Pospíšilová 
• Mgr. Alena Repová 
• Mgr. Vlasta Tomášová 
• Lenka Vašíková  
Školní rada je usnášení schopná. 

                
Hosté:  

• Mgr. Ondřej Dostalík (ředitel ZŠ a MŠ Kanice) 

• Mgr. Jitka Grossová (zástupkyně ZŠ a MŠ Kanice) 
 
Agenda: 

• Anketa mezi rodiči 

• Školní psycholog 

• Program kyberšikany 

• Program prevence sociálně-patologických jevů 

• Úprava školního řádu 
                                            
 

Kontrola plnění úkolů: 

• Klub přátel školy – byly zjištěny základní podmínky zřízení klubu jakok 
neziskové organizace dle platných zákonů, byl sestaven základní dotazník a 
navržen postup pro distribuci a sběr dotazníků. 

• Školní psycholog – zástupci rady projednali s vedením obce možnost 
dofinancování nákladů v případě výpadku financování z dotací a dohodli 
součinnost při inzerci pozice. Vedení školy pokračuje v úkolu dle zápisu dále. 

• Zástupci ŠR pro jednotlivé třídy – zástupci byli ustanoveni, e-mailové adresy 
byly zřízeny, webové stránky školy příslušně aktualizovány a rodiče informováni 
prostřednictvím Edookitu. 

 
Zápis z jednání rady: 
 

Anketa mezi rodiči 

• Anketa bude vytvořena na základě odsouhlaseného znění. 

• Znění ankety bude obsahovat průvodní body o náplni klub přátel školy a 
otázky na fungování školské rady (viz níže). 

• Anketa bude distribuována pomocí Edookitu paní Grossovou. 

• Anketa bude vytvořena členy školské rady, kteří ji zároveň vyhodnotí a 
poskytnou na příštím zasedání. Odkaz bude poslán paní Grossové. 

• Zařadit bod informující zákonné zástupce o poskytování soukromých údajů, 
které budou poskytnuty mimo školu školské radě. 

 



• Otázky pro práci školské rady: 
o Třída, kterou žák navštěvuje (povinný zaškrtávací údaj) 

o Jméno zákonného zástupce (nepovinný údaj) 

o Co dělá škola dobře, za co byste ji pochválili? 

o Kde si myslíte, že je prostor pro zlepšení? 

o Máte záležitost, se kterou by Vám mohla školská rada pomoci? 
  

• Otázky na zřízení klubu přátel školy  

o Máte zájem se stát členem Klubu přátel školy? 
o Máte zájem se aktivně podílet na chodu tohoto klubu? (prosím, napište 

kontakt nebo pošlete na e-mail některého z členů školské rady). 

 
Školní psycholog 

• Inzeráty byly zveřejněny jak vedením školy, tak obcí. 
• Probíhá výběr ze zájemců formou pohovorů předběžně s pozitivním výsledkem. 

• Nový dotační program byl zveřejněn formou avíza, ale konkrétní podmínky 
výzvy ještě nejsou známy. Zatím je uvedeno, že budou personální šablony bez 
dalšího upřesnění. Tyto šablony poskytují případné financování od nového 
školního roku. 

• Cílem této aktivity je získat do školy psychologa, který bude primárně řešit třídní 
klima a stane se tak důležitou součástí prevence sociálně patologických jevů 
v kolektivech. 

 
Program kyberšikany 

• Škola oslovila instituci Podané ruce pro poskytnutí vzdělávacího programu ve 
dvou třídách, kde se akutně řeší tyto problémy. 

• Škola zároveň řeší přípravu preventivního programu pro 5. a 6. třídu. 

• Paní Grossová v současné době zpracovává různé možnosti od 17 subjektů 
poskytující vzdělávací programy. Podmínkou musí být akreditace kurzu MŠMT. 

• Nabídka programů zejména pro 5. třídu je velmi omezena a odborníci radí 
především poskytnout informační podporu zákonným zástupcům, aby mohli 
zvolit vhodnou metodu vedení a dohledu. To je dáno především tím, že sociální 
sítě jsou přístupné od věku 13 až 16 let. 

 
Program prevence sociálně-patologických jevů: 

• Na dotaz členů školské rady za rodiče a obec byli členové informováni o 
zavedených postupech školy při řešení závažných problémů chování. Škola má 
zavedeny postupy na několika úrovních a aplikuje je dle potřeby. 

• Zástupci školy uvádějí, že řada problémů je řešena a rodiči korektně, ale 
vyskytují se situace, kdy je situace velmi vyhrocená a jednání agresivní. 

• Školská rada a vedení školy se tomuto tématu budou dále věnovat a budou 
hledat cesty, jak situaci zlepšit. Byly projednány první návrhy. 

 
Úprava školního řádu 

• Na základě doporučení MŠMT vedení školy doporučuje úpravu školního řádu, 
v rámci níž by pověřený zaměstnanec školy byl v případě významných ab-
sencí zmocněn k tomu, aby mohl kontaktovat ošetřujícího lékaře a ověřit ná-
vštěvu daného žáka. 

• Tento návrh byl školskou radou schválen. 
 



Datum příštího zasedání:  

• 22. dubna 2024 (sdruženo s třídními schůzkami) 
 
Předběžná agenda příští schůzky: 
 

• Vyhodnocení výsledků ankety šetření školské rady a klubu přátel školy 

• Školní psycholog (dle potřeby) 

• Preventivní programy šikany 

• Další body dle návrhů členů 

 
V Kanicích dne 15.1.2024        

    

 .........................................          ......................................... 

     Ing. Dušan Dostál     Ing. Jan Beran, Ph.D. 

 

 
 
  


